

住宿预订意向单

Campus Accommodation Reservation Form

1. 校内宿舍类型及价格:

Campus Accommodation type and price:

宿舍名称 Dormitory	房间类型 Room Type	房价 (RMB) Price (RMB)
上外迎宾馆 SISU Guesthouse	☐ 双人房 A (4F-13F) Double Room A (4F-13F)	100 元/天 100/day
	☐ 双人房 B (14F-18F) Double Room B (14F-18F)	115 元/天 115/day
	地址: 虹口区西体育会路 189 号 Hongkou District Xitiyuhui Road 189	
上外宾馆 SISU Hotel	☐ 双人房 Double Room	100 元/天
	地址: 虹口区赤峰路 555 号 Hongkou District Chifeng Road 555	
上外专家楼 SISU Foreign Expert Building	☐ 单人间 Single Room	180 元/天 180/day
	地址: 虹口区广灵一路 121 号 Address: 121 Guanglingyi Road Hongkou District	

*以上宿舍均有独立卫生间和空调, 以及公用洗衣机、冰箱等。

Above mentioned accommodation has restroom and air-conditioning in the room, and public washing machine and refrigerator.

如需预定, 请在方框内做出标记, 否则视为不需要预定。

If you need to make reservation, please mark in the box, or else will be regarded that you do not need to make reservation.

*我已了解以上信息, 并申请预定学校宿舍。

*I have known the above information and applied to reserve the campus dormitory.

学生签字: _____

Signature:

2. 校外可选住宿地点:

Off-campus accommodation

持有我校入学通知书, 可以享受以下优惠价格:

You can enjoy the following price with discount if you have SISU Acceptance letter

宿舍名称 Dormitory	房间类型 Room Type	房价 (RMB) Price (RMB)
UNIJIA 9 号公寓 UNIJIA9Apartment	☐ 单人房 (6 间) Single Room (6 rooms)	224 元/天-234 元/天 224/day-234/day
	☐ 双人房 (72 床位) Double Room (72 places)	105 元/天/人 105/day/person
	地址: 虹口区广纪路 179 号 Address: Hongkou District Guangji Road 179	

*以上宿舍均有独立卫生间和空调, 以及独立洗衣机、冰箱等。

Above mentioned accommodation has restroom, washing machine, refrigerator, air-conditioning in the room

更多信息请咨询官方网站: <https://www.unijia.net/>, 预定页面:

<https://www.unijia.net/reserve/>, 请选择 9 号社区, 房型按照您的需要选择。

For more information, please visit the official website: <https://www.unijia.net/>.

To make a reservation, go to <https://www.unijia.net/reserve/>.

Please select Community No. 9 and choose the room type according to your needs.

备注 Note:

以上仅为学生的住宿意向, 预定是否成功以宿舍房间剩余情况为准。

中途退房, 房费不退还。

The above is only the accommodation intention of the students. Whether the reservation is successful or not depends on the rest of the dormitory room. For final information, please refer to the "accommodation arrangement" in the admission letter.

if you will check out in the middle of semester, the accommodation cannot be refunded.